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Виетнамците се завръщат в България като работна ръка. За целта до края на годината ще бъде подписана
спогодба за трудова миграция. "Казусът с Виетнам е, че много виетнамци, които завършат образованието си в
България, се връщат в родината си, където заемат високи позиции в правителствения и бизнес сектора. Виетнам е
държавата, с която имаме изключително добри взаимоотношения, но потенциалът не е д... 

Виетнамците се завръщат в България като работна ръка. За целта до края на годината ще бъде подписана
спогодба за трудова миграция. "Казусът с Виетнам е, че много виетнамци, които завършат образованието си в
България, се връщат в родината си, където заемат високи позиции в правителствения и бизнес сектора. Виетнам е
държавата, с която имаме изключително добри взаимоотношения, но потенциалът не е д... 

Призив за бойкот на австрийския бизнес у нас предизвика вълна от реакции. Той беше отправен от председателя
на Асоциацията на индустриалния капитал Васил Велев, а не от целокупния български бизнес, както посочиха
редица медии. Поводът беше отказът на Австрия да пусне страната ни и в сухопътния Шенген: На всеки е ясно, че
пълноправното ни членство в Шенген е топ приоритет, но какви са пътищата за н... 

Оценката на австрийските компании за бизнес климата в България за 2023 г. се подобрява спрямо
миналогодишнатаОценката на австрийските компании за бизнес климата в България за 2023 г. се подобрява
спрямо миналогодишната. Близо една пета от мениджърите очакват подобряване на бизнес средата в
следващите 12 месеца, 43% не очакват промяна, а делът на песимистите е 37%, но се понижава значително
спрямо ... 

Заглавие: Виетнамците се завръщат в България като работна ръка, ще се отразят ли на заплатите?
Дата: 10.01.2024 10:22
Медия: Новини.бг

Заглавие: Чакаме виетнамци да запълнят дупките в пазара на труда, ще се отразят ли на заплатите?
Дата: 10.01.2024 09:42
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: На крив бизнес Австрия му пречи
Дата: 10.01.2024 09:39
Медия: Actualno.com

Заглавие: Австрийският бизнес: Заплатите вече не са козът на България
Дата: 10.01.2024 09:32
Медия: Дарик Бизнес Ревю

Заглавие: Австрийски дипломат: Членството на България в Шенген е политически въпрос, а не икономически
Дата: 09.01.2024 21:19

https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/822245
https://www.bgonair.bg/a/36-sutreshen-blok/331190-chakame-vietnamtsi-da-zapalnyat-dupkite-v-pazara-na-truda-shte-se-otrazyat-li-na-zaplatite
https://www.actualno.com/actualno/na-kriv-biznes-avstrija-mu-prechi-news_2134094.html
https://dbr.bg/8715
https://www.investor.bg/a/527-svyat/387284-avstriyski-diplomat-chlenstvoto-na-balgariya-v-shengen-e-politicheski-vapros-a-ne-ikonomicheski


Австрийският бизнес търси партньори у нас и разглежда възможности за придобивания с интерес към
металообработването, текстилната промишленост и селското стопанствоЧленството на България в Шенген е
политически въпрос и като такъв трябва да се реши на политическо равнище. Това мнение изрази Филип Купфер,
търговски съветник към Посолството на Австрия в България, на среща с мениджъри на австрийски фир... 

Представеният в България австрийски бизнес вече не смята страната за дестинация с евтина работна ръка.
Особено след стръмното покачване на заплатите през последните няколко години заради конкуренцията на
работодателите за наемане на малкото налична квалифицирана работна ръка. Това е един от изводите от
традиционното проучване на австрийския бизнес в България, направено от Advantage Austria. Общо 3... 

Вносът на кадри от Виетнам няма да се отрази негативно върху заплатите на работниците в България. Това
мнение изрази пред "Bulgaria ON AIR" главният секретар на Българската търговско-промишлена палата Васил
Тодоров. Припомняме, че до до края на годината ще бъде подписана спогодба за трудова миграция, с което се
очаква страната ни отново да започне да разчита на работна ръка от Виетнам. Васил Тодо... 

Представеният в България австрийски бизнес вече не смята страната за дестинация с евтина работна ръка.
Особено след стръмното покачване на заплатите през последните няколко години заради конкуренцията на
работодателите за наемане на малкото налична квалифицирана работна ръка. Това е един от изводите от
традиционното проучване на австрийския бизнес в България, направено от Advantage Austria. Общо 3... 

Правилата ще са част от европейското законодателствоНов опит у нас да бъдат приети законови правила за
лобизма. В проекта, който разработва правосъдното министерство, са записани мерки срещу нерегламентираните
контакти на депутати и министри с кръгове, които прокарват интереси. Правилата ще са част от европейското
законодателство. А ето и какъв е примерът в Европа. Всички значими европейски органи... 

Председателят на БТПП Цветан Симеонов взе участие в представянето на най-новото проучване на "Адвантидж
Аустрия" за интересите австрийски фирми към България. Цветан Симеонов, заяви че Българската търговско-
промишлена палата разглежда всяка една чуждестранна компания правеща инвестиции у нас, като съюзник.
"БТПП е организация с около 55 000 членове. Считаме, че подобен подход, като бойкота за нееф... 

Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Австрийският бизнес вече не смята България за място с евтина работна ръка
Дата: 09.01.2024 21:05
Медия: Скандал

Заглавие: Васил Тодоров: Вносът на кадри от Виетнам няма да свие заплатите на българските работници
Дата: 10.01.2024 10:40
Медия: Искра.бг

Заглавие: Австрийският бизнес вече не смята България за място с евтина работна ръка
Дата: 09.01.2024 20:32
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Закон за лобизма: Депутати и министри ще обявяват публично срещите си
Дата: 09.01.2024 20:29
Медия: БТВ Новините

Заглавие: Цветан Симеонов: Българската търговско-промишлена палата разглежда всички инвеститори, които
създават заетост, единствено като съюзници
Дата: 10.01.2024 11:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Виетнамците се завръщат у нас като работна ръка, ще се отрази ли това на заплатите?
Дата: 10.01.2024 10:38
Медия: Фокус

https://www.skandal.bg/news/17048271316859/avstriyskiyat-biznes-veche-ne-smyata-balgariya-za-myasto-s-evtina-rabotna-raka
https://www.iskra.bg/vasil-todorov-vnosat-na-kadri-ot-vietnam-nyama-da-svie-zaplatite-na-balgarskite-rabotniczi/
https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16785171
https://btvnovinite.bg/bulgaria/zakon-za-lobizma-deputati-i-ministri-shte-objavjavat-publichno-sreshtite-si.html
https://www.bcci.bg/news/19992
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Vietnamcite-se-zavrushtat-u-nas-kato-rabotna-ruka-shte-se-otrazi-li-tova-na-zaplatite-1960913


Виетнамците се завръщат в България като работна ръка. За целта до края на годината ще бъде подписана
спогодба за трудова миграция. "Казусът с Виетнам е, че много виетнамци, които завършат образованието си в
България, се връщат в родината си, където заемат високи позиции в правителствения и бизнес сектора. Виетнам е
държавата, с която имаме изключително добри взаимоотношения, но потенциалът не е до... 

Икономическият растеж във Виетнам е поне двоен на БългарияВиетнамците се завръщат в България като
работна ръка. За целта до края на годината ще бъде подписана спогодба за трудова миграция. "Казусът с Виетнам
е, че много виетнамци, които завършат образованието си в България, се връщат в родината си, където заемат
високи позиции в правителствения и бизнес сектора. Виетнам е държавата, с която имаме... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Австрийски компании разглеждат възможности за придобивания у нас с интерес към металообработването,
текстилната промишленост и селското стопанствоЧленството на България в Шенген е политически въпрос и като
такъв трябва да се реши на политическо равнище. Това мнение изрази Филип Купфер, търговски съветник към
Посолството на Австрия в България, на среща с мениджъри на австрийски фирми, които развива... 

Близо 21 млн. лв. са инвестициите за изграждането и обновяването на трите магазина от веригата в общината до
момента Над 7 млн. лв. е ефектът от търговската дейност на Лидл България в община Русе през 2022 г., показва
анализът на Института за пазарна икономика (ИПИ), направен за шестте най-големи общини в страната. В Русе
работещите магазини на Лидл България до момента са три, като общите инвест... 

Докато на политическата сцена може да се каже, че Австрия и България не са особено добри приятели, визирайки
спора около приемането на България в Шенген, то бизнесът създава партньорства помежду си. Австрийските
компании търсят усилено партньори и доставчици в България, за да скъсят веригите си на доставки, и където е
възможно обсъждат варианти за придобивания на български компании. Това важи особ... 

Европейската банка за възстановяване и развитие (ЕБВР) финансира със 100 милиона евро финландския фонд
Taaleri SolarWind III, за да изгради 800 MW нов капацитет за възобновяема енергия в икономиките, в които ЕБВР
инвестира. Страните от Югоизточна Европа, към които е насочен Фондът, са България, Хърватия, Гърция, Черна
гора, Румъния, Сърбия и Словения.Припомняме, че Taaleri Energia, който е фонд ме... 

Заглавие: Виетнамците се завръщат като работна ръка: Ще се отразят ли на заплатите?
Дата: 10.01.2024 11:18
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Дипломат: Бойкот на австрийския бизнес в България ще нанесе щети и на двете страни
Дата: 09.01.2024 21:19
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Над 7 млн. лв. е приносът на Лидл България към икономиката на община Русе за една година
Дата: 09.01.2024 19:41
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Австрийските компании търсят партньори и доставчици в България
Дата: 09.01.2024 16:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Инвеститорът във вятърния парк край Шабла получава 100 млн. евро от ЕБВР
Дата: 09.01.2024 14:04
Медия: Kmeta.bg

Заглавие: Растеж чрез адаптация и иновации
Дата: 10.01.2024 10:55
Медия: BGlobal

https://www.dnes.bg/obshtestvo/2024/01/10/vietnamcite-se-zavryshtat-kato-rabotna-ryka-shte-se-otraziat-li-na-zaplatite.594865
https://www.investor.bg/a/527-svyat/387284-diplomat-boykot-na-avstriyskiya-biznes-v-balgariya-shte-nanese-shteti-i-na-dvete-strani
https://akcent.bg/article/67087
https://kmeta.bg/%D0%B0%D0%B2%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%BD%D1%8C/
https://kmeta.bg/%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D1%8F%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%BA-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B9-%D1%88/
https://bglobal.bg/109911-%D0%A0%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%B6-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B7-%D0%B0%D0%B4%D0%B0%D0%BF%D1%82%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8


"А1 България" показва как една компания може да развие своите услуги, да навлезе на нови пазари и да използва
клиентската си база, за да я води към дигиталното бъдещеТекстът е публикуван в бр. 40 на сп. Business Global. Не
само да растеш, но и да се променяш. А заедно с това и да променяш своите клиенти – това е моделът на
развитие на "А1 България". Стартирал през 1995 г. като "Мобилтел", днес "А1... 

Идеята му не срещна одобрение България да демонстрира малко по-голяма твърдност по отношение на отказът
на Австрия да ни пусне в Шенген, предложи председателят на УС на Асоциацията на индустриалния капитал в
България Васил Велев. "Ние бихме подкрепили по-твърда реакция от страна на правителството. Защо не наложим
вето на някоя австрийска инициатива? Трябва да има призиви за непазаруване на австр... 

Икономиката на София за 2023 година е в размер на 59 милиарда лева по официални данни. Така столицата на
България изпреварва 8 държави в Европа. Това са Исландия, Босна и Херцеговина, Албания, Малта, Молдова,
Северна Македония, Косово, Монако, Черна гора, Лихтенщайн, Андора и Сан Марино. Трябва да се уточни, че
населението на София е около 2 милиона души, а Исландия е около 400 хиляди души.Монако,... 

Правителството търси начини да насърчи местните инвестиции и е готово да отпусне повече средства, ако е
необходимоТемата накратко Развитието на технологичният сектор на Израел е изправено пред трудности.
Стартъп компании могат да получат безвъзмездни средства от държавата. Няколко министерства създадат девет
иновационни центъра в опит да подобрят географската диверсификация и да стимулират стар... 

Според данните около 63% от пазарните участници очакват Федералния резерв да намали с 0.25% основната
лихва на заседанието през мартАнализ на Калин Георгиев, финансов анализатор от БенчМарк Финанс. Един от
големите въпроси, които ще стоят на дневен ред през настоящата година ще бъде Федералният резерв и това
доколко агресивен ще бъде по отношение на лихвите и паричната политика като цяло. Въпреки ... 

Сектори, които имат нужда от внос на работа ръка са строителство, селско стопанство, IT, коментира главният
секретар на Българската търговско-промишлена палата Васил ТодоровВиетнамците се завръщат в България като
работна ръка. За целта до края на годината ще бъде подписана спогодба за трудова миграция, стана ясно след
посещението на председателят на Народното събрание Росен Желязков във Виетнам. "... 

снимка pexels 15 общини ще получат общо 98,4 млн. лв. по Националния план за възстановяване и устойчивост за
инвестиции в екологичен транспорт. Средства ще получат всички общини, кандидатствали в партньорство с други

Заглавие: Васил Велев с революционен призив за бойкот на австрийски стоки и услуги
Дата: 10.01.2024 08:12
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Икономиката на София изпреварва 12 европейски държави
Дата: 10.01.2024 10:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Израел заделя 100 млн. долара за подкрепа на технологичните стартъпи в страната
Дата: 10.01.2024 06:07
Медия: Капитал

Заглавие: Готов ли е Фед да започне да сваля лихвите?
Дата: 10.01.2024 10:37
Медия: Дивидент

Заглавие: Браншовик: Виетнамците се завръщат, но това няма да намали заплатите на българските работници
Дата: 10.01.2024 11:25
Медия: Факти

Заглавие: 15 общини ще си разделят близо 100 млн. лв. за екологичен транспорт
Дата: 10.01.2024 11:11
Медия: Petel.bg

https://akcent.bg/article/67089
https://bgvest.eu/1029293/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/sviat/2024/01/09/4572060_izrael_zadelia_100_mln_dolara_za_podkrepa_na/
https://dividend.bg/analyses/gotov-li-e-fed-da-zapochne-da-svalya-lihvite
https://fakti.bg/bulgaria/846794-branshovik-vietnamcite-se-zavrashtat-no-tova-nama-da-namali-zaplatite-na-balgarskite-rabotnici
https://petel.bg/15-obshhini-shhe-si-razdelyat-blizo-100-mln--lv--za-ekologichen-transport__508499


общини и с оператори на обществена услуга за превоз на пътници. Това съобщиха от пресцентъра на
Министерството на регионалното развитие и благоустройството. Почти 28 млн. лв. е собств... 

Предстоят много предизвикателства - ето най-големитеПо време на COP28 в Дубай се видя призив за утрояване
на възобновяемите мощности до 2030 г. на фона на положителни признаци в тази посока. През 2022 г. 80% от
нарастващото търсене на електроенергия и 12% от електроенергията, генерирана в световен мащаб, идват от
слънчева и вятърна енергия. И МАЕ вярва, че слънчевото производство може да нарасне с... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Технологичният сектор отстъпва позиции пред традиционни играчи от търговията на дребно и
финанситеАмериканският технологичен гигант Apple се завърна в годишния списък на 100-те най-добри места за
работа в САЩ, след като отпадна от него миналата година, но новата класация не включва толкова много
технологични фирми, след като съкращенията разтърсиха сектора, пише Bloomberg. Производителят на iPhone... 

Нужни са по-добра информационна прозрачност и ясно дефинирани очакванияWorkTalent.com е новата
платформа на dir.bg за търсене и предлагане на работа и стаж. В желанието ни да се опитаме да подобрим
комуникационната среда между работодател и кандидат, ви попитахме в поредната ни анкета за
предизвикателствата на работното ни място: Каква е причината хора 50+ все по-трудно да намерят нова работа? -
6... 

Болногледачи, лекари, медицински сестри, лаборанти: болницата Agaplesion в град Гисен, провинция Хесен, търси
всякакъв квалифициран персонал. Този, който бъде назначен, при определени обстоятелства получава не само
работно място, но и доста добра премия – за новата свободна позиция в лабораторията за сърдечни катетри
например се изплащат 2000 евро премия. Надеждата е, че във времената на сериозна ... 

Морков или тояга? Държавата комбинира двата подхода, за да накара гражданите да си плащат данъците и
глобите съвестно. Така елегантно се опитва да ни превърне от андрешковци в образцови европейци. Така
например, ако искате да получите данъчни облекчения за деца, първо трябва да сте чисти към държавата и да
нямате неплатени публични вземания, които подлежат на принудително изпълнение. В това число ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Заглавие: Възможно ли е наистина утрояване на ВЕИ мощностите до 2030 г.
Дата: 10.01.2024 10:31
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Apple се завърна в списъка със 100-те най-добри работодатели в САЩ
Дата: 10.01.2024 10:26
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Каква е причината хора на 50+ все по-трудно да намират нова работа?
Дата: 10.01.2024 07:14
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Германия: 2000 евро премия, ако започнете работа при нас
Дата: 10.01.2024 03:04
Медия: Informiran.net

Заглавие: Как държавата елегантно иска да ни превърне от андрешковци в образцови европейци
Дата: 10.01.2024 10:55
Медия: Блиц

Заглавие: Критик на Орбан иска да създаде независима медийна група в Централна Европа
Дата: 10.01.2024 08:02
Медия: Инвестор.БГ

https://business.dir.bg/energien-pazar/vazmozhno-li-e-naistina-utroyavane-na-vei-moshtnostite-do-2030-g
https://www.investor.bg/a/566-novini-i-analizi/387311-apple-se-zavarna-v-spisaka-sas-100-te-nay-dobri-rabotodateli-v-sasht
https://business.dir.bg/karieri/kakva-e-prichinata-hora-na-50-vse-po-trudno-da-namirat-nova-rabota
https://www.informiran.net/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-2000-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%8F-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%80/
https://blitz.bg/obshtestvo/kak-drzhavata-elegantno-iska-da-ni-prevrne-ot-andreshkovtsi-v-obraztsovi-evropeytsi_news996122.html
https://www.investor.bg/a/530-medii/387303-kritik-na-orban-iska-da-sazdade-nezavisima-mediyna-grupa-v-tsentralna-evropa


Инвеститорът Золтан Варга купи миноритарен дял в полско издание и оглежда още възможности в Чехия и
СловакияУнгарският предприемач и критик на Виктор Орбан Золтан Варга съобщи, че новото, проевропейско
правителство в съседна Полша вече внася промяна в медийния пейзаж в страната, пише Bloomberg. Варга купи
миноритарен дял в издателя на влиятелния полски вестник "Жечпосполита" през септември. Съобще... 

Цените на жилищата в София са нараснали над два пъти за период от близо осем години. Къщите и
апартаментите в столицата са поскъпнали със 116% спрямо 2015 г., показват данни на Националния
статистически институт. Това нарежда София на първо място сред големите градове в страната с над 120 хил.
жители в класация за поскъпване на имотите. Цените на апартаментите ново строителство в София през третот... 

Германия е заинтересована от бързото изтегляне на руските гранични служители от Армения и предлага на
Ереван финансова помощ за редица антируски стъпки, съобщи информиран източник пред ТАСС. "Германия се
опитва да въвлече Армения в антируската политика на Запада. Задачата на Берлин е да отдалечи Ереван
възможно най-много от Москва. Германците са заинтересовани от бързото изтегляне на руските грани... 

Няма нищо лошо Асен Василев да остане втори вицепремиер, каза още акад. Денков Няма да правим компромиси
със състава на Министерския съвет заради групата на ДПС при ротацията, заяви премиерът Николай Денков,
който отговаря за седми път на въпроси на граждани във Фейсбук. "Ако искаме да гласува и ДПС за това
правителство, за да има по-широка подкрепа, трябва да минем и през разговори с ръководствот... 

Германо-българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) свиква извънредно Общо събрание на 16 януари
(вторник), от 18:00 ч. в "Интерпред"- СТЦ София, съобщиха от Камарата в последния брой на бюлетина си
Bulgarien Aktuell, получен в БТА. Официални гости на събитието ще бъдат Ирене Планк, посланик на Германия в
България, и Соня Миклай, предложена от Германската индустриално-търговска камара за гла... 

На лидерско ниво ще се решават въпросите през новата политическа сесия на НС . За регулаторите, ако искаме
трайна промяна, са важни личностите, а не квотите. Аз бих казал никакви квоти, важни са личностите, заяви
депутатът от ПП-ДБ Йордан Иванов пред БНР и потвърди, че това е и позиция на ПП. "Не партийни квоти, защото
може да произведем отново регулатори, каквито са били досега", предупреди депут... 

Това е факт с увеличаването на линията на бедност на 526 лева от 1 януари, предадоха от Социалното

Заглавие: ИМОТЕН ПАЗАР: Апартаментите в София - двойно по-скъпи
Дата: 10.01.2024 07:35
Медия: ПИК

Заглавие: Германия съблазнява с финансиране Армения, за да я отдалечи от Русия
Дата: 10.01.2024 11:01
Медия: News.bg

Заглавие: Денков: Съставът на МС няма да се съобразява с ДПС
Дата: 10.01.2024 10:26
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Соня Миклай е предложена от Германската индустриално-търговска камара за главен управител на
ГБИТК
Дата: 10.01.2024 10:13
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Иванов от ПП-ДБ: Няма поименна договорка за председател на НС след ротацията
Дата: 10.01.2024 11:02
Медия: Антени

Заглавие: Увеличава се финансовата подкрепа за хората с увреждания
Дата: 10.01.2024 10:14
Медия: Конкурент

https://pik.bg/%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80-%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B2-%D1%81%D0%BE%D1%84%D0%B8%D1%8F---%D0%B4%D0%B2%D0%BE%D0%B9%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D0%BE-%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B8-news1210979.html
https://news.bg/int-politics/germaniya-sablaznyava-s-finansirane-armeniya-za-da-ya-otdalechi-ot-rusiya.html
https://infomreja.bg/denkov-systavyt-na-ms-nqma-da-se-syobrazqva-s-dps-147437.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/598434-sonya-miklay-e-predlozhena-ot-germanskata-industrialno-targovska-kamara-za-glave
https://anteni.info/2024/01/10/%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BE%D1%82-%D0%BF%D0%BF-%D0%B4%D0%B1-%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B8%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%BA/
https://www.konkurent.bg/news/17048744402495/uvelichava-se-finansovata-podkrepa-za-horata-s-uvrezhdaniya


министерство С увеличаването на линията на бедност на 526 лева от 1 януари тази година се повишава и
месечната финансова подкрепа по Закона за хората с увреждания. Такава помощ получават около 672 хиляди
граждани. Това се посочва в информация на Министерството на труда и социалната политика (МТСП), п... 
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